
Sverresborg Hoops Basket

STYREMØTEPROTOKOLL

Møtet gjelder: Styremøte nr. 8/2023 i Sverresborg Hoops Basket
Dato og tid: Onsdag 18.10.23. kl. 18.00-21.00
Sted: Havstein Klubbhus

Deltakere: Mathias Aarskog, Geir Schønberg, Camilla Jensen, Guro Samanns, Hugo
de la Plaza, Kathrine Tostrup og Marianne Krabseth.

Forfall: Berit Hagen
Referent: Mathias Aarskog

Saksliste

Sak 8.1.23 Forrige styremøteprotokoll.
Styreprotokoll for styremøte 20.9.2023 ble godkjent.

Sak 8.2.23 Daglig drift. Alle
Orientering 5 min på hver.
Økonomi. Utestående treningsavgift liste gjennomgått.
Sportslig utvalg. Hoops sportslige plan for trenerne. Møte med trenerne og styret
torsdag 9.11.Får hjelp av Sport4understanding til dette.
Hugo tar kontakt med Nidaros Jets om trener til GU17-2.
Hjemmeside. Vi lager et Dokumentarkiv for tillitsvalgte på hjemmesiden, slik at alle

finner de dokumenter som er interessante for de tillitsvalgte.
Dropbox. Hugo flytter bilder til egen lagringsplass hvor alle i styret får tilgang.
Tillitsvalgte. Møte med alle tillitsvalgte avtalt til torsdag 16.11. Hugo oppdaterer liste
over tillitsvalgte.

Sosialkontaktene. Camilla orienterer sosialkontaktene om at på klubbsøndager
skal kiosksalget gå til klubben og alt skal betales til klubbens Vipps Kiosk.
Arrangement. Kathrine og Marianne har god kontakt med Elite og Jets mht
kamparrangement i Munkvollhallen som Bredde har ansvar for.

Sak 8.3.23 .Styresaker som trenger vedtak. Alle
J09 ønsker å delta på Hansa Cup 2024.
Pga. av konfirmasjoner under Ammerud Open vil J09 dra til Hansa Cup.
Krav egenandel kr 1 500,-. På planlagt lagsdugnader må klubben tildeles 10% som vanlig.
Klubben støtter laget med påmeldingsavgift som vi tidligere har praktisert.
Klubben vil også støtte laget med opptil kr 10 000,- (til dekning av reise og opphold for
2 trenere) da serietilbudet til jentene er vesentlig dårligere enn guttene.
Idrettsrådet. Støtte til familier med lav betalingsevne.
Liste over de som vi søker støtte for ble lagt frem og godkjent.

Sak 8.4.23 Klubbutvikling Alle
Er vi en god klubb? Hadde en fin og lang diskusjon rundt dette. Vi bør ha fokus på

trenerne/lagenes organisasjon, de tillitsvalgte og kommunikasjon fremover.
Tiltak vil bli fulgt opp.
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Sverresborg Hoops Basket
Sak 8.5.23 Eventuelt.

Ingen saker til behandling.
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